
 

 Møte 22. November 2017 
 

 

Møtested: Elingaard 

Møteleder: Påtroppende president (Knut Bastøe) 

Program: Klubbkveld m/gjennomgang av pågående prosjekter 

 

 

Kveldens program var gjennomgang av klubbens prosjekter, Lise var ikke tilstede. Kvelden 

ble ledet av Knut, prosjektgjennomgangen ble ledet av Jarle. 

 

Diverse informasjon: 

 

 Kort informasjon til klubben angående Arnes sykehusopphold som også virket inn på 

Lises deltakelse for tiden 

 Klubbens julebord skal være 13.12.17 og påmeldingsliste ble sendt rundt 

 Finn Olaf går sannsynligvis på som AG (assisterende guvernør) fra neste Rotaryår.  

 Jarle hadde hatt kontakt med Geir, det blir mulig fremmet søknad om permisjon 

 Det var kommet innkalling til PRE PETS, Knut reiser 

 

Knut opplyste at klubben må ha ny CICO idet Finn Olaf går inn som AG fra neste år. Jarle ble 

foreslått og påtar seg oppgaven dersom noen ikke kommer til underveis. 

 

Prosjektgjennomgang: 

 

Gjennomgangen ble en presentasjon av status på det enkelte prosjekt samt hva som burde 

gjøres videre og hvilke utviklingsmuligheter det enkelte prosjekt hadde. 

 

Miljøgruppa v/Tove: 

 

Arbeidet er i gang, består av stirydding rundt Elingård 

 

Rekruttering v/Helge: 

 

Jarle mente dette godt kunne ses på som et prosjekt – Helge opplyste at det hadde vært møter i 

gruppa, men ville komme tilbake på nyåret med nærmere fremdrift. 

 

Prosjekt Kenya v/Ranveig: 

 

Andre`s kom til Norge snart og Ranveig ville ta en prat med henblikk på om det var noe vår 

klubb kunne gjøre relatert til prosjektet (Hva de trenger og hva de kan bidra med) 

Det kom forslag om å invitere Andres`s inn som medlem i klubben 

 

Vedtekter for klubben v/Finn Berg: 

 

Det ble en diskusjon om 2 vedtekter: 

 

 Vedtekter for klubben 



 Vedtekter for fondet 

 

Noe er gjort, men noe gjenstår, det ble oppnevnt en gruppe med følgende medlemmer: 

 

 Finn Berg (leder) 

 Finn Aleksandersen 

 Kai 

 En av tvillingene (Finn B avgjør hvem) 

 

Knyttet til vedtektene ble det bedt om at også IT polecy ble tatt inn her samt diskutert i 

gruppen hvordan klubben skulle forholde seg til tidligere foreslått IT startegi 

 

Oppgaven ble definert som et prosjekt 

 

Samarbeid med lokalsamfunnsutvalg v/Helge: 

 

Det ble poengtert at samarbeidet måtte gjelde alle lokalsamfunnsutvalgene og spørsmålet er 

hva vi kan gjøre på dette området 

 

Yrkesveiledning v/Jarle: 

 

Det ønskes iverksettes et prosjekt hvor Rotary med sine medlemmer kan bidra til å orientere 

ungdom og andre i yrkesinnhold og yrkesvalg. Jarle hadde vært i kontakt med Fredrikstad 

kommune, men var foreløpig på idestadiet. 

 

Han etterlyste noen som ville jobbe sammen med han – Jostein meldte seg. 

 

Jubileumskomite v/Finn A: 

 

Dato er fastsatt, men komiteen har foreløpig ikke begynt å arbeide 

 

 

 

 

 

 

 

Jostein Gjerløv 

sekretær 

 


